
                Z á p i s n i c a  

                                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

         konaného dňa 22.5.2020 o 18:00 hod.  

                       v zasadačke obecného úradu vo Valaskej Dubovej   

 

 
Prítomní:   Podľa priloženej prezenčnej listiny 

Zapisovateľka:   Bc. Anna Bocková   

 

Navrhovatelia a overovatelia zápisnice: JUDr. Kadubec,  Ing. Kendera 

 

 

NÁVRH  PROGRAMU  ROKOVANIA : 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Žiadosti občanov o odkúpenie obecných pozemkov 

4. Správy hlavného kontrolóra 

5. Hradenie obecných pozemkov občanmi obce – žiadosť o zriadenie vjazdu              

na pozemok 

6. Zužovanie obecných komunikácií, nebezpečné a ohrozujúce ukladanie predmetov 

pozdĺž komunikácií 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Uznesenie 

    10. Záver 

 

K bodu č.  1:  Otvorenie zasadnutia  

 

Starosta obce Valaská Dubová Igor Tulinský otvoril zasadnutie OZ privítaním prítomných 

poslancov a občanov, ktorých sa zúčastnilo omnoho viac ako zvyčajne. Prečítal navrhovaný 

program rokovania.  

Starosta navrhuje doplniť bod rokovania: 

 Správa o činnosti obecného úradu  

 

a prehodiť poradie bodov nasledovne: 

3. Správy hlavného kontrolóra  

4. Hradenie obecných pozemkov občanmi obce – žiadosť o zriadenie vjazdu na pozemok 

5. Žiadosti občanov o odkúpenie obecných pozemkov 

 

 

 

 



Uznesenie č.8/2020  

 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí: 
 s návrhmi na zmenu  programu rokovania. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili  4 poslanci  

Hlasovali za:  4 poslancov - JUDr. Lúčanová, Ing. Kendera, JUDr. Kadubec,  Mgr. Jantek 

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Nezúčastnili sa: Mgr. Zajac, Mgr. Kereškéni, Peter Laco 

 

 

Uznesenie č.9/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 program rokovania so zapracovanými zmenami programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Voľba zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Správy hlavného kontrolóra  

4. Hradenie obecných pozemkov občanmi obce – žiadosť o zriadenie vjazdu na pozemok 

5. Žiadosti občanov o odkúpenie obecných pozemkov 

6. Zužovanie obecných komunikácií, nebezpečné a ohrozujúce ukladanie predmetov 

pozdĺž komunikácií 

7. Rôzne 

8. Správa o činnosti obecného úradu 

9. Diskusia 

10. Uznesenie 

            11. Záver 

 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili  4 poslanci  

Hlasovali za:  4 poslancov - JUDr. Lúčanová, Ing. Kendera, JUDr. Kadubec,  Mgr. Jantek 

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Nezúčastnili sa: Mgr. Zajac, Mgr. Kereškéni, Peter Laco 

 

 

K bodu č. 2: Voľba zapisovateľa, navrhovateľov zápisnice a overovateľov zápisnice 

 

Uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Valaská Dubová určuje:  

a) za zapisovateľku zápisnice Bc. Annu Bockovú 

b) za navrhovateľov a overovateľov zápisnice: Ing. Kenderu,  JUDr. Kadubca 

 

 



Na hlasovaní sa zúčastnili   4 poslanci  

Hlasovali za:  4 poslanci - JUDr. Lúčanová, Ing. Kendera, JUDr. Kadubec,  Mgr. Jantek 

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Nezúčastnili sa: Mgr. Zajac, Mgr. Kereškéni, Peter Laco 

 

   

 

K bodu č. 3: Správy hlavného kontrolóra 

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Miroslava Šalata Šimúnová prečítala správy o kontrolnej činnosti 

HK Obce Valaská Dubová za rok 2019: 

 

„Podľa § 18f ods.1 písm. e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov predkladám obecnému zastupiteľstvu správu o kontrolnej činnosti za druhý polrok 

2019 (po ujatí sa funkcie HKO) 

V priebehu  hodnoteného obdobia som vykonávala kontrolnú činnosť podľa § 18d zákona 

č.369/1990 Z.z. o obecnom zriadení :  

 Kontrola výberu miestnych daní a poplatkov za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady v zmysle zákona 268/2014 Z.z., ktorý dopĺňa  Zákon č. 582/2004 Z. z. o 

miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

 Kontrola vedenia pokladne za prvý polrok roku 2019, 

 Mimoriadna kontrola v rozpočtovej organizácii ZŠ s MŠ Valaská Dubová 

 

Kontrolnú činnosť som vykonávala v súlade s plánmi kontrolnej činnosti na 2.polrok 2019, ktoré 

boli schválený uzneseniami obecného zastupiteľstva. 

Ako Hlavná kontrolórka konštatujem, že dodržiavanie právnych predpisov v oblasti 
hospodárenia s verejnými financiami , s majetkom obce boli u kontrolovaných subjektov na 
dobrej až veľmi dobrej úrovni. Zistené nedostatky nemali vysokú mieru významnosti.“ 
 

HK okrem iného konštatovala, že obec nemá spracovanú smernicu ako nedoplatky v tejto oblasti 

vymáhať. 
 

Správy HKO:  viď príloha 

 

Pracovníčka Anna Bocková  k správe z kontroly na úseku daní z nehnuteľností a poplatkov za 

komunálny odpad: Pri  upomínaní sa riadim príkazmi starostu, ktorý uprednostňuje miernejšie 

formy upomínania -  ústne napomenutia, v mnohých prípadoch viacnásobné u tej istej osoby, 

pričom je pochopiteľné, že písomný doklad neexistuje.  

 

Pozn.: Stanovisko k Správe HKO z kontroly na úseku daní z nehnuteľností a poplatkov za 

komunálny odpad a k Správe z kontroly vedenia pokladne  podám  poslancom písomne  

do nasledujúceho zasadnutia. 



 

Starosta obce: 

Obec sa snaží veci riešiť miernejšou cestou, individuálne, nakoľko pri neplatičoch ide väčšinou 

o sociálne slabšie rodiny. Týmto rodinám, resp. jednotlivcom navrhujeme dlhy napr. odpracovať. 

Ale ak poslanci trvajú na tom, môžeme pristúpiť k riešeniu podľa zákona a postúpiť dlhy 

exekútorovi. Výber daní a poplatkov je v celosti v obci  na dobrej úrovni, cca 99%, v prípade 

neplatenia ide o pár jednotlivcov. Najväčší nedoplatok má občan, ktorý sa v obci, ani na území 

SR nezdržiava. Pri poplatkoch za KO  tento problém rieši nový spôsob výberu poplatkov, platný 

od 1.1.2020. 

 

Pozn. overovateľa :  Starosta dostatočne vysvetlil problematiku výberu daní, poslanci nepožadujú   

stanovisko k Správe HKO z kontroly od obce, ale bolo by žiadúce spracovať návrh postupov 

riešení a v prípade neplatenia daní a tento zakomponovať do VZN. 

 

 

Na zasadnutie OZ prišiel poslanec Mgr. Miroslav Zajac, PhD. 

 

 

Uznesenie č. 10/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  

 Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Valaská Dubová za rok 2019 

 Správu z kontroly na úseku výberu daní z nehnuteľností a poplatkov za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady za rok 2018 

 Správu z kontroly vedenia pokladne 1-6/2019 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili  5 poslanci  

Hlasovali za:  4 poslanci - JUDr. Lúčanová, Ing. Kendera, JUDr. Kadubec,  Mgr. Jantek 

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 1 poslanec - Mgr. Zajac 

Nezúčastnili sa:  Mgr. Kereškéni, Peter Laco 

 

 

 

K bodu 4. Hradenie obecných pozemkov občanmi obce – žiadosť o zriadenie vjazdu na 

pozemok 

 

5a) 

Starosta: 

Na obec bola dňa 22.4.2020 doručená žiadosť od Mgr. Jaroslava Kržku a manž., bytom Valaská 

Dubová 95 o súhlas so zriadením nového vjazdu na pozemok 958/1– príjazd ku garáži.  

 



Pán Peter Kučera a pani Mária Dubovská, v mene svojich rodičov - Eduarda Kučeru a manž. 

Márie, ktorí bývajú v tesnej blízkosti p. Kržku vzniesli námietky a sťažnosti, nakoľko podľa nich 

p. Kržka zužuje obecnú komunikáciu,  neoprávnene prihradzuje, na obecných pozemkoch 

vysádza kríky, tuje a pod. 

 

Starosta dal slovo žiadateľovi. 

Mgr. Kržka popísal dôvod žiadosti, že sa jedná  o legálnu stavbu dvojgaráže, so vstupom 

z obecnej komunikácie s príjazdom  z betónovej zámockej dlažby.  

Po vstupe žiadateľa  pán P. Peter Kučera informoval poslancov o histórii sporov v danej lokalite. 

Následne na to pán Jaroslav Kržka tlmočil  svoj názor na danú problematiku v tejto oblasti.  

Poslanci OZ sa vyjadrili, že OZ nemá v kompetencii riešiť majetko-právne spory, občanom 

odporučili obrátiť sa na  kompetentné inštitúcie. 

Poslanci vyjadrili stanovisko, že súhlasia so zriadením vjazdu z obecnej parcely na parcelu 

žiadateľa s podmienkou, že žiadateľ odstráni tuje a obrubník z obecnej parcely a  nesmie žiadnym 

spôsobom zabraňovať  prejazdom po obecnom pozemku, nesmú tu byť skaly, prekážky ani 

žiadne zátarasy.   

Mgr. Kržka dal prísľub,  že odstráni  obrubník a tuje a splní uvedené požiadavky. 

 

Uznesenie č.11/2020 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí  

so zriadením vjazdu ku garáži žiadateľa Jaroslava Kržku, Mgr. s manž. Katarínou Kržkovou, Mgr. 

Valaská Dubová 95  umiestnenej na parcele C-KN 958/8 a 958/12, k.ú. Valaská Dubová z parcely 

č. E-KN 5137/2 k.ú. Valaská Dubová vo vlastníctve Obce Valaská Dubová s podmienkou,           

že žiadateľ odstráni tuje a obrubník z obecnej parcely a  nesmie žiadnym spôsobom zabraňovať  

prejazdom po obecnom pozemku, nesmú tu byť skaly, prekážky ani žiadne zátarasy. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili   5 poslanci  

Hlasovali za:  5 poslanci - JUDr. Lúčanová, Ing. Kendera, JUDr. Kadubec,  Mgr. Jantek,   

Mgr. Zajac 

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Nezúčastnili sa:  Mgr. Kereškéni, Peter Laco 

 

 

 



 

K bodu č. 5: Žiadosti občanov o odkúpenie obecných pozemkov  
 

4a) 

Starosta: 

Na obec bola doručená  žiadosť od p. Viery Burgárovej, bytom Valaská Dubová 97 o odkúpenie 

obecnej parcely 284/3 o výmere 1,97 nachádzajúcej sa pod rod. domom, ktorého je vlastníkom. 

 

Na základe uznesenia č. 2/2020 zo dňa 11.3.2020  Obec dala vypracovať odborný posudok, ktorý 

stanovil  hodnotu  uvedeného pozemku na 20,-€/m2. 

 

OZ nesúhlasí s predajom parcely 284/3 o výmere 1,97 nachádzajúcej sa pod rod. domom. 

Navrhuje žiadateľke odkúpiť obecnú parcelu vcelku, prípadne vymeniť za inú parcelu v rovnakej 

výmere,  nachádzajúcu sa v oblasti kde prebiehajú JPÚ. 

 

 

Uznesenie č.12/2020 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí 

s predajom parcely 284/3 o výmere 1,97 nachádzajúcej sa pod rod. domom.  

Navrhuje žiadateľke odkúpiť  obecné parcely uvedené v žiadosti zo dňa 4.3.2020: C-KN 283/2, 

C-KN 284/6,  C-KN 284/7, C-KN 284/8 a parcelu uvedenú v žiadosti zo dňa 26.2.2020 : C-KN 

284/3,  prípadne vymeniť za inú parcelu v rovnakej výmere, nachádzajúcu sa v oblasti kde 

prebiehajú JPÚ. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili   5 poslanci  

Hlasovali za:  5 poslanci - JUDr. Lúčanová, Ing. Kendera, JUDr. Kadubec,  Mgr. Jantek,   

Mgr. Zajac 

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Nezúčastnili sa:  Mgr. Kereškéni, Peter Laco 

 

 

 

4b) 

Starosta: 

Na obec bola dňa 14.4.2020 doručená  žiadosť od p. Ivety Jantekovej, bytom Val. Dubová 268,  

kde žiada o odkúpenie časti obecného pozemku p.č. E-KN 5109/1, k.ú. Valaská Dubová za 

navrhnutú sumu 10,-€/m2. 

 

 

 

 

 



Uznesenie č.13/2020 

Obecné zastupiteľstvo nemá v súčasnosti zámer odpredať obecný pozemok p.č. E-KN 5109/1 

k.ú. Valaská Dubová. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili   5 poslanci  

Hlasovali za:  5 poslanci - JUDr. Lúčanová, Ing. Kendera, JUDr. Kadubec,  Mgr. Jantek,   

Mgr. Zajac 

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Nezúčastnili sa:  Mgr. Kereškéni, Peter Laco 

 

 

K bodu č. 6: Zužovanie obecných komunikácií, nebezpečné a ohrozujúce ukladanie 

predmetov pozdĺž komunikácií 
 

Starosta: v poslednej dobe sa nám v obci vo veľkej miere rozmohlo kladenie prekážok  pozdĺž 

komunikácií okolo svojich nehnuteľností, ako skaly, betónové tvárnice,... ktoré  ohrozujú 

ostatných občanov, zamedzujú prístup susedom a pod.  Pochopiteľne sa množia aj sťažnosti 

občanov.  

 

Na zasadnutí OZ sa zúčastnil aj občan  p. Peter Kačník, ktorý  aktuálne osadil popri ceste, na 

obecnom pozemku, betónové tvárnice.  P. Kačník  svoju činnosť obhajoval ochranou svojho 

majetku a to proti tečúcej vode, ktorá mu tečie zhora na jeho pozemok a ktorú rieši už viac rokov 

a prejazdu ťažkých áut, ktoré sa tlačia na jeho plot. Obrubníky sú osadené na zeleni a sú dočasné.              

Pán Kačník navrhuje poslancom, aby sa stretli na mieste, s požiadavkou realizácie cestných 

obrubníkov. Pri prácach  ponúka spoluprácu. 

Jeho konanie máme považovať za zúfalý čin, zúfalého človeka. Pripomenul aj, že je spoluvlastník 

troch nehnuteľností, ktoré môže aj predať.... čo by sa dalo  chápať aj ako vyhrážka obci.   

 

Pani M. Martonová - susedka, žiada p. Kačníka odstrániť tvárnice, nakoľko jej zabraňujú vstup 

autom do jej dvora. 

 

Poslanec Mgr. Zajac sa ospravedlnil a zo zasadnutia OZ odišiel. 

 

Poslanci súhlasili s ponechaním tvárnic na mieste do doby, kým obec nezoženie prostriedky na 

osadenie  cestných obrubníkov. 

 

Starosta: Obec sa bude snažiť  osadiť  na miesto cestné obrubníky, keď budú na to potrebné 

financie. 

 

Pán Peter Kačník prisľúbil, že 2 dni pred realizáciou cestných obrubníkov tie svoje, dočasné 

tvárnice odstráni.  

 

Poslanec Mgr. Jantek  navrhuje  situácie  tohto druhu riešiť formou VZN a osadením dopravných 

značiek obmedzujúcich hmotnosť vozidiel. 



 

 

K bodu č. 7: Rôzne 

 

 Zazneli pripomienky od občanov, že kedysi na ceste pred Kučerovcami mohli prejsť 

vedľa seba dve vozidlá.  

Poznámka overovateľa – cesta sa zúžila v čase keď starostom bola p. Malezová, 

pri pokládke nového asfaltu, na šírku postačujúcu pre obslužnosť 4 domov.  

 Občianka FK požadovala preverenie vypúšťania splaškov do garády pri dome p. Prístaša. 

Žiadala o nápravu. 

 Pani Gajdošová Otília sa zaujímala ohľadom pokračovania prác pri regulácii potoka, 

pretože ich plot a plot susedov u Kadubcov sa pomaly vyvracajú, nakoľko sú podmývané 

tokom potoka. Ďalej spomenula, že časť betónového základu plota u Kadubcov už padla 

priamo do potoka.  Starosta prisľúbil, že sa na miesto pôjde pozrieť. 

 Pani Mária Dubovská žiada riešiť tečúcu vodu popred rodičovský  dom  s.č. 93 – Eduard  

Kučera 

 Starosta informoval občanov, že zapožičiavanie obecného inventáru  a  náradia  sa bude 

realizovať  výhradne len v čase úradných hodín OcÚ. 

 

 

 

K bodu č. 8: Správa  o činnosti obecného úradu 

 

 

Starosta informoval prítomných o prácach a činnostiach, ktoré obec realizovala: 

1.) Prebehla výmena dverí na obecnom úrade 

2.) V obci sa konal zber opotrebovaných pneumatík 

3.) V obci sa robili udržiavacie práce na verejných priestranstvách – skalky, ktoré  

vykonávali pracovníci OcÚ 

4.) Vymenili sa dvere v interiéri budovy na futbalovom ihrisku 

5.) Pracovníci OcÚ sú nápomocní pri udržiavaní poriadku v obci pri parkovaní vozidiel.    

V čase pandémie sa parkovné v obci uhrádzalo výlučne elektronicky, OcÚ pracuje na 

tom, aby sa toto dalo platiť aj formou sms. 

6.) Naši občania-vodiči, ktorí nemajú na svojich autách viditeľne umiestnenú rezidenčnú 

kartu, budú taktiež pokutovaní.  

7.) Ing. Kendera odporúča starostovi požiadať  vedenie   Jánošíkovej krčmy o vyjadrenie sa  

k stavu prisľúbených realizácií,  ktoré prisľúbil vykonať majiteľ p. Kadnár; konkrétne 

odkanalizovanie Jánošíkovej krčmy, vybudovanie čističky  a  parkovania. 

 

 

 



 

Uznesenie č.14/2020 

Obecné zastupiteľstvo odporúča starostovi 

požiadať  vedenie   Jánošíkovej krčmy o vyjadrenie sa k stavu prisľúbených realizácií,  ktoré 

prisľúbil vykonať majiteľ p. Kadnár;  konkrétne odkanalizovanie Jánošíkovej krčmy, 

vybudovanie čističky  a  parkovanie. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnili   4 poslanci  

Hlasovali za:  4 poslanci - JUDr. Lúčanová, Ing. Kendera, JUDr. Kadubec,  Mgr. Jantek,   

Hlasovali proti: 0 

Zdržali sa hlasovania: 0 

Nezúčastnili sa:  Mgr. Zajac, Mgr. Kereškéni, Peter Laco 

 

 

K bodu č. 9:  Diskusia 

 

K bodu č. 10:  Uznesenie  

 

Uznesenia boli schvaľované priebežne 
 

 

 

K bodu č. 11:  Záver 
Starosta sa poďakoval prítomným  za účasť a  zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

Zápisnicu napísala: Bc. Anna Bocková  

 

 

 

Overovatelia:  JUDr. Kadubec Juraj                       .......................................... 

 

                     Ing. Kendera Jozef                            .......................................... 

 
 


